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6. SZÁM 

ÖNKORMÁNYZATI VÁLASZTÁS 
Először is, és mindenek előtt szeretnék köszönetet mon-

dani minden dengelegi választópolgárnak, aki vélemény-
nyilvánításával a település következő négy évének sorsát 
döntötte el. Gratulálok a megválasztott képviselőknek, 
kisebbségi képviselőknek. Jó munkát, erőt és egészséget 
kívánok, hogy szolgálatukkal Egyházasdengeleg fejlődjön, 
épüljön és szépüljön, programjaink, összejöveteleink minél 
értékesebbek legyenek, közösségeink gyarapodjanak. 

A nagyarányú részvétel különösen értékessé teszi a ki-
alakult arányokat. A négy évvel ezelőtti helyhatósági válasz-
tásokhoz képest 50 %-al többen jöttek el, hogy eldöntsék a 
kampányidőszakban feltett kérdésekre adandó válaszokat. 
Azoknak külön köszönettel tartozom, kik engem tiszteltek 
meg bizalmukkal! Mindent megteszek, hogy méltó legyek 
rá! 

Vallom, hogy kis falunknak független polgármestere va-
gyok – leszek, hiszen itt nincs helye a nagypolitikának! 
Ugyanolyan segítőkészséggel szeretnék mindennapjaiban 
rendelkezésre állni minden lakosnak, pártállásától, hitétől, 
vallásától függetlenül. De ez így volt ez idáig is.  

Természetesen tágabb világunkban már csak úgy műkö-
dik kis országunk, hogy valahová tartoznunk kell. Legalább-
is, ha valaki a közösségért hatékonyan szeretne tenni. Ilyen 
jellegű nézeteim sosem rejtettem véka alá. Megyénkben 
különösen tudom képviselni kis falunk érdekeit, de remélhe-
tőleg „magasabb szinteken” is sikerrel fogok járni, ha 
Egyházasdengeleg pályázatát, vagy ügyes bajos dolgát 
intézem. 

Tennivalók az elkövetkező években is várnak ránk bő-
ven. Elképzeléseim már megosztottam az itt élőkkel, amiből 
polgármesteri programom fog összeállni, miután a Képviselő 
Testület elfogadja. 

Emlékeztetőül a főbb „csomópontok”: 

- A tervek szerint pár hét múlva elkészül a szennyvízel-
vezető rendszer pályázatunk és a 2. fordulóra beadásra kerül. 
A bírálat után, a közbeszerzések lefolytatását követően a 
csatorna-beruházás kivitelezése következik, mely az anyagi 
jellegű nehézségek mellett sok türelmet is fog igényelni. A 
község középületeinek bekötésén túl még sok más kiadás 
várja önkormányzatunk a beruházással összefüggésben, 
melyhez a forrásokat meg kell teremtenünk. 

- Az itt élők mindennapos bosszúsága a település belső 
útjainak állapota. Az itatott makadám útburkolat jellege 
miatt szinte kátyúzhatatlan. A csatorna beruházás kapcsán 
ezeknek az utaknak is meg kell újulniuk, minőségi burkola-
tot kapva, a jelenlegi terhelésnek megfelelő minőségben 
kivitelezve. 

- Az idei év különösen rávilágított a település belső víz-
elvezetésének hiányosságaira, melyet meg kell újítani, az 
árkokat, útátereszeket az elmúlt évek csapadékmennyiségei-
re kell méretezni. 

Ennek kialakítása szintén a csatornával kapcsolatos munkák 
után, az útfelújítással összhangban érdemes elvégezni. 

- Az előzőek logikai vonalába tartozik a járdahálózat 
megújítása, hiszen a beruházás természetes módon ezt is 
érinti. 

- A Kossuth út szilárd burkolattal való ellátása szintén a 
következő négy év feladata lehet, hiszen az itt található 
telkek a település fejlődésének zálogai. 

- Dengeleg termálvíz kincsének kihasználására továbbra 
is keresni kell potenciális befektetőket. 

- A település épületeinek mind az állapotát, mind a ki-
használtságukat javítani kell. 

- Az evangélikus templom megújulása után ismét érde-
mes külön figyelmet fordítani a katolikus templomra és 
környékére (stílusában a templomhoz illeszkedő kerítés 
kialakításával, a parkoló burkolásával és a templom megvi-
lágításának kiépítésével). 

- Az elmúlt évek „tartozása”, hogy napjaink előírásainak 
megfelelő játszóteret építsünk. Az elmúlt négy évben is sok 
energiát fordítottunk a feladat megoldására (jelenleg is van 
beadott pályázatunk, amit még nem bíráltak el), még az 
„ételízesítős játékban” is beneveztünk nagy lelkesedéssel. 

- Szintén előkészített a település biztonságát erősítő térfi-
gyelő kamerák felszerelése. Pályázatunk remélhetően sikeres 
elbírálásra vár. 

- Az iskola és az óvoda működési feltételeinek biztosítá-
sával továbbra is remény van a település rendkívül színes 
programjainak megőrzésére. 

- A kisebbségi önkormányzatokkal minél gördüléke-
nyebb kapcsolatra kell törekedni. 

- A civilszerveződések, a különböző célból és okból ösz-
szejárók (Táncoló Talpaktól a Nagyi Klubig, a Karatésoktól 
az Öregfiúk focicsapatáig, az asszonytornától az ifjúságig) 
tevékenységét, ha lehet még jobban támogatni kell. 

- A testvérkapcsolatok ápolásával és fejlesztésével min-
den korosztály részére nyújthatunk kapcsolódási pontokat 
más kultúrákhoz, betekintve ünnepeikbe - hétköznapjaikba. 

- A felsoroltak természetesen nagyban „pályázat-
függők”, melyeket a megíráson túl (előkészítés, tervezés, 
„kitalálás” után), már az előkészítő fázisban is menedzselni 
kell, majd a megvalósítási szakaszban is sok feladatot ad, 
nem beszélve a dokumentálás és elszámolás nehézségeiről. 
Az önrész megteremtése, az utófinanszírozott pályázatok 
megelőlegezése, a pénzek sokszor nehézkes mozgása okoz-
hat olyan likviditási feladatokat, amitől igazi kötéltánchoz 
hasonlítható a lebonyolítás menete. 

Mindezekhez kérem a képviselők egyetértését, munkáját 
és dengelegiek segítségét, támogatását! 

Zsiga Tamás 
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Tisztelt Állampolgárok! 

 
A helyi önkormányzati képviselők és polgármesterek 
2010. évi általános választása, illetve a cigány és a 
szlovák kisebbségi önkormányzati képviselők válasz-
tása 2010. október 3.-án került megtartásra, az 
alábbiakban röviden szeretnék a választások ered-
ményeiről beszámolni. 
A választások a vonatkozó jogszabályoknak megfe-
lelően, rendben lezajlottak, a választás eredményé-
vel kapcsolatban kifogás a Helyi Választási Bizott-
sághoz nem érkezett. 
 
A választások eredménye a következő: 
 
Helyi önkormányzati képvisel ők és polgármester 
választása:  
 
Névjegyzékbe vett választópolgárok száma: 425 fő 
Szavazóként megjelentek száma: 280 fő (65,88 %) 
 
 
Polgármester-választás:   
 Érvényes szavazatok száma: 278 
 Érvénytelen szavazatok száma:     2 

 
 
Képvisel őválasztás:   
 Érvényes szavazólapok száma: 273 
 Érvénytelen szavazólapok száma:     7 

A képviselőkre leadott érvényes szavazatok 
száma: 903 

 

 

 
 

CIGÁNY kisebbségi önkormányzati választás:  
 
Kisebbségi választói jegyzékbe vett választópolgárok 
száma: 36 fő 
 
Szavazóként megjelentek száma: 23 fő (63,89 %) 
  
 

Érvényes szavazólapok száma:   23 
 Érvénytelen szavazólapok száma:     0 

Érvényes szavazatok száma:    91 
 
 

név szavazat % 
Oláh Tivadar  19 20,88 
Dombi Csaba  19 20,88 
Oláh Tivadar 
Zsolt 18 19,78 

Bangó Renáta  17 18,68 
Vácz János 6 6,59 
Falta Szilvia 4 4,40 
Berki Olivér 4 4,40 
Berki Olivérné 4 4,40 

 
 
SZLOVÁK kisebbségi önkormányzati választás:  
 
Kisebbségi választói jegyzékbe vett választópolgárok 
száma: 60 fő 
 
Szavazóként megjelentek száma: 50 fő (83,33 %) 
  
 

Érvényes szavazólapok száma:   50 
 Érvénytelen szavazólapok száma:     0 
 Érvényes szavazatok száma: 168 
 
 

név szavazat % 
Jakus Árpádné  30 17,86 
Zsiga Tamás  27 16,07 
Kovács Tibor  24 14,29 
Egyházas Gyula  23 13,69 
Berkesné Pernye Éva 17 10,12 
Freistag János 16 9,52 
Jakus György 13 7,74 
Jakus Gergely Pál 11 6,55 
Csányi Pál 7 4,17 

 
 
 

Dukáné Unghy Erzsébet 
HVI vezető 

 
 
név 

szavazat % 

Zsiga Tamás  233 83,81 
Kovács Tibor 45 16,19 

név szavazat % 
Berkes Balázs  166 18,38 
Kovácsné Freisták Magdolna  108 11,96 
Thuróczyné Laukó Nárcisz 
Ildikó 101 11,18 

Jakus Árpádné  100 11,07 
Berkesné Pernye Éva 98 10,85 
Csányi Pál 70 7,75 
Jakus Csaba 64 7,09 
Jakus Gergely Pál 41 4,54 
Kovács Krisztián 40 4,43 
Kovács Tibor 39 4,32 
Bohár Roland 38 4,21 
Juriga György Ödönné 38 4,21 
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Hírek templomunkról 
 

 
 

Ha 170 évvel ezelőtt létezett volna ez az újság, minden bi-
zonnyal valami hasonló cikk jelent volna meg az Evangélikus 
rovatban, ami nagy volumenű beruházásról tudósít a temp-
lommal kapcsolatban. Ekkor épült ugyanis a Dengelegi Evan-
gélikus Templom, és azóta hasonló kaliberű építési megmoz-
dulás nem történt körülötte. Persze időnként a szükség és a 
pénz lehetőségei szerint hozzányúltak ezt-azt javítva, alakítva 
benne…  

Az elmúlt, közel két évszázad alatt a leglátványosabb re-
noválás, az 1910-es években volt. Ekkor az addig úgynevezett 
szószékoltárt kettébontották, vagyis a szószéket eltávolították 
az oltár fölül és oldalt építették meg. Néhány idős még ma is 
emlékezik felmenőik akkori morgolódására, ami szerint nem 
volt osztatlan sikere ennek a lépésnek. De hát az építkezések 
már csak ilyenek: van, akinek tetszik és támogatja, van aki 
csak fintorog… Ezt leszámítva az Evangélikus Templom egy 
hatalmas megújuláson esik át. 

Az alapot ehhez az FVM által támogatott Kistelepülési és 
Vidékfejlesztési Pályázat teremtette meg, aminek elnyerésé-
vel, közel 50.000.000-ós kalkulációt végezhettünk. Nagy 
ajándék ez az egyébként gyenge anyagiakkal rendelkező gyü-
lekezetnek és van egy óriási szépséghibája is a dolognak: a 
pályázat ún. utófinanszírozású, vagyis el kell végezni a mun-
kát és ezt követően kerül kifizetésre az unióból származó 
pénz. Így az építkezést nem csak a szigorú műemlékvédelmi 
és építészeti előírások nehezítik, hanem az anyagiak hiánya is.  
Ezen nehézségek láttán és vállalásával kezdtünk hozzá az 
érdemi munkához a nyár közepén. Eredetileg áprilisban sze-
rettünk volna indulni, hogy őszig minden elkészüljön, de az 
adminisztratív nehézségek miatt belecsúsztunk a nyárba.  
Így az ütemezést is két felé kellett bontani, idén a belső részt, 
jövőre a külsőt végezzük el.  

A cikk írásakor már eléggé előrehaladott állapotban van a 
belső tér megújulása. 

Ami eddig történt: Régészeti és restaurátori felmérést–
kutatást követően kiürítettük a helyiséget. Kikerültek az erő-
sen szúette padok, ablakok, és elbontásra került a burkolat, 
valamint a szószék. A bejárat felé lejtő padlószint vízszintes 
lett, miáltal az oltártérbe egy lépcsőfokon át lehet bejutni. Át 
lett építve az elektromos hálózat, és a fal vizesedés elhárításá-
ra egy speciális szellőzőrendszer épült. Elkészültek az új abla-
kok, majdnem készek a padok és az ajtók is.  

A szószék műemlékvédelmi javaslatra és támogatásra visz-
szakerül eredeti helyére, az oltár fölé. Egyébként a bontáskor 
előkerültek a régi szószék kialakításának nyomai, így a re-
konstruálás egyszerűbbé vált. Egyetlen változás lesz az erede-
tihez képest. Mivel a templom rendelkezik egy nagyméretű és 
mindenki szívéhez hozzánőtt oltárképpel, úgy kell kialakítani 
az új szószéket, hogy a kép is megmaradjon, látható legyen. 

Ennek a kihívásnak ismét csak a műemlékvédelem adott kivi-
telezhető javaslatot: készüljön a szószék üvegből! Így látható 
marad mögötte a kép. Ezekben a napokban folyik ennek a 
tervezése, tervtanácsi értékelése.  

Reményeink szerint október végére szeretnénk visszaköl-
tözni a megújult templomba, ennek ha akadálya lesz, az az 
időjárásban keresendő elsősorban, ugyanis a túl nedves időben 
nem szárad olyan gyorsan a beton-vakolat-festék.  
Ennek ellenére jó reménységben vagyunk és sok imádsággal, 
meg persze szorongással dolgozunk azon, hogy megújulhas-
son templomunk és legyen Isten dicsőségére, az odajárók 
örömére és a falu díszére. 

Bartos Zoltán 
 

Hírek az iskolából 
 

Tóth Imre vagyok, ez év július 1-től a Héhalmi Általános 
Iskola kinevezett igazgatója. Sokan ismernek már engem ezen 
a dél-nógrádi tájon, mégis úgy illik, hogy a falu közössége 
előtt bemutatkozzam. 1960. február 2-án születtem Biharug-
rán, egy Bihar szomszédságában fekvő békési kis községben, 
a román határ közelében, Szabó Pál népi író szülőfalujában. 
Általános iskolai tanulmányaimat is itt végeztem, majd Gyu-
lán tanultam az Erkel Ferenc Gimnázium orosz tagozatán. 
1978-ban érettségiztem, s még ebben az évben felvételt nyer-
tem a szegedi Juhász Gyula Tanárképző Főiskola magyar-
orosz szakára. Egy éves katonai szolgálat után kezdtem meg a 
főiskolai tanulmányokat, majd 1983-ban sikeres államvizsga 
után friss diplomásként Szeghalmon kezdtem tanítani a Sebes 
György Általános Iskolában. Itt mind a két szakomat oktat-
tam, osztályfőnöki megbízást kaptam, irodalmi szakkört ve-
zettem. Ezzel párhuzamosan óraadóként a helyi Péter András 
Gimnáziumban is tanítottam, a felnőtt tagozaton érettségiztet-
tem is. Nyáron napközis- és olvasótáborokat tartottam Szegha-
lom-Várhelyben, részt vettem az úttörőmozgalom képző és 
csapattáboraiban Káptalanfüreden. Itt ismerkedtem meg Szabó 
Erika vésztői tanítónővel, akivel 1987-ben házasságot kötöt-
tünk. 1993-ig közös tantestületben tanítottunk. Időközben két 
gyermekünk született, Máté 1990-ben, Szilárd 1992-ben. A 
rendszerváltás táján részt vettem az orosztanárok átképzési 
rendszerében, előbb Szeghalmon, majd Békéscsabán jártam 
német nyelvtanfolyamra, 1991-ben C típusú nyelvvizsgát 
tettem, azóta a német nyelvet is oktatom. Nagyobbik gyerme-
künk immunrendszeri betegsége és feleségem megszűnő ál-
láshelye miatt pályázatokat adtam be iskolaigazgatói és tanári 
állásokra, s így kerültem – kerültünk Szirákra. Itt 11 évig 
vezettem az iskolát. Szakmai előmenetelemben is fejlődést 
jelentett, hogy 1998-ban a Budapesti Közgazdaságtudományi 
Egyetem Társadalomtudományi Kar német nyelvtanári szakán 
másoddiplomát, majd 2001-ben az egri Eszterházy Károly 
Főiskolán tanügy-igazgatási szakértő szakirányú szakképzett-
séget szereztem. 

Szirákon sikerként könyvelhettük el, hogy az életveszé-
lyessé vált alsó tagozatos épület kiváltására egy sikeres pályá-
zat révén új öt tantermes épületet emeltünk. Számos pályáza-
ton sikert értünk el, így segítettük a Teleki József Általános 
Iskola innovációját. Szolgálati lakásban laktunk, melyet sze-
rettünk volna megvásárolni, de a lehetőséget nem kaptuk meg. 
Ezután egy kedvező ajánlat nyomán Heréden vásároltunk 
házat, onnan jártunk be Szirákra két évig. 2003-ban lejárt a 
második ciklusra szóló kinevezésem, melynek újabb ötéves 
meghosszabbításához az akkori képviselő-testület nem járult 
hozzá, egy éves megbízást kaptam. 

Ekkor pályázat révén Hatvanba jelentkeztem, a Damjanich 
János Ipari Szakképzési Intézetbe, ahova fel is vettek német 
nyelvtanárnak. Itt hat évig tanítottam, osztályfőnök és az ide-
gen nyelvi munkaközösség vezetője voltam.  

folyt. a 4. oldalon 
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A héten levelet hozott a postás az OTP-től sok háztartásba. 12 db  
kitöltetlen csekk  található benne, mely a szennyvíz beruházással 
kapcsolatos LTP szerződés teljesítéséhez  használható fel. Technikai okok 
miatt késett a kézbesítés. Augusztus-szeptember-október  hónapokkal 
vagyunk lemaradva. Aki csak teheti, töltsön ki 3 db csekket (normál 
esetben) 2660 Ft-ról . Fontos, hogy 3 külön csekk legyen, mert az állami 
támogatást így tudják egységesen leigényelni!  Ha valakinek túl nagy 
megterhelés, akkor az OTP hozzájárult, hogy most 2 db csekkel, majd 
novemberben szintén 2 db csekkel teljesítse kötelezettségét. 

folytatás a 3. oldalról 
Magyart és németet tanítottam, 

utóbbit a szakmacsoportos, a 
szakközépiskolai és a szakmás 
osztályokban egyaránt. Osztályok 
sorát készítettem fel az érettségire 
és érettségiztettem le, közöttük 
héhalmi és dengelegi tanítványokat 
is. 

Időközben a feleségem is 
Hatvanban kapott állást, az egyik 
általános iskolában tanított és 
osztályfőnökként is tevékenykedett. 
Tagja volt az iskolai alapítvány kuratóriumának, nyári táborokat 
szervezett iskolai szinten, helyi és körzeti történelemvetélkedő-
kön szerepelt tanítványaival - eredményesen. 

Ez év tavaszán értesültem a Héhalmi Általános Iskola 
igazgatatói állásának meghirdetéséről, s korábbi tapasztalataim 
hasznosítása, valamint dél-nógrádi helyismeretem okán 
benyújtottam pályázatomat. Nagy örömmel vettem, hogy 
reményen felüli támogatottsággal mind a tantestület, mind a 
képviselő-testületek engem választottak. Igyekszem ennek a 
nagyfokú bizalomnak a lehető legjobban megfelelni. A tanév-
előkészítés során igen nagy segítséget kaptam pedagógus 
kollégáimtól csakúgy, mint a fenntartóktól. A megüresedett 
álláshelyekre és a szakos ellátottság javítására új kollégákat 
sikerült felvennünk. Közöttük két fiatal kezdőt is, Kaczur Ágnes 
matematika-földrajz és Rusnák Atila magyar-szlovák szakos 
tanárokat. Itt folytatja pedagógusi pályáját feleségem, Tóth 
Imréné Szabó Erika is, aki két diplomája révén történelmet, 
technikát, valamint az alsó tagozaton készségtárgyakat oktat. 
Sikerült egy nagy tapasztalatú kollégát, Gregus Lajosné tanítónőt 
a napközis feladatok ellátására felvenni.  

Pályázatom anyagában rögzítettem legfontosabb 
törekvéseimet, melyek így summázhatók: 

1. A szakos ellátottság biztosítása révén a pedagógiai 
munka színvonalának emelése 

2. A kompetencia-mérések eredményeinek javítása 
érdekében a matematikai és a szövegértési kulcskompe-
tenciák fejlesztése 

3. Az esélyegyenlőség biztosítása minden tanuló számára 
– szociokulturális különbözőségek miatti hátrányok 
kiegyenlítése érdekében 

4. A héhalmi iskolaépület állagának javítása, a szükséges 
felújítások elvégzése 

5. A megfelelő iskolai klíma biztosítása mind a tanulók, 
mind a pedagógusok számára 

Mindezen főbb céljaim elérésében választott mottóm 
segíthet: „Jót s jól – ebben áll a nagy titok” 

Szabadidőmben szívesen kertészkedem, járom a természetet, 
verseket mondok és novellákat írogatok. Társadalmi vállalásként 
szeretnék mind Héhalom, mind Egyházasdengeleg községek 
társadalmi és kulturális rendezvényein tevékenyen részt venni. 

A legfrissebb hír: 
Buják Község Önkormányzata sikeres pályázatot nyújtott be 

partnerségünkkel „Együtt a gyerekekért” címmel a „3.2.11/10-1 
Nevelési-oktatási intézmények tanórai, tanórán kívüli és 
szabadidős tevékenységeinek támogatása” pályázati keretre. A 
megvalósításra a 2010-2011-es tanévben kerül sor. 

Tóth Imre igazgató 

 

Javallat 
Kedves betegeim, Dengelegiek! 

Túl vagyunk egy csapadékos, locsogós nyáron és hasonló 
nyárutón, túl a választásokon, előttünk a szebb jövő reménye. Na 
meg remélhetőleg egy, a maihoz hasonló napokkal teli, hosszú 
ősz. 

Most nem kezdek arról beszélni, hogy fogyasszunk minél 
több zöldséget, gyümölcsöt, mivel az idei termés enyhén szólva 
gyenge volt, de majd jövőre...! 

Beszéljünk inkább a nátha tüneteinek észlelésekor aktuális 
teendőkről-kicsiknél és nagyoknál. 

Nátha: lázzal, orrdugulással, torokban szúró-égő 
fájdalommal, nyelési nehezítettséggel járó, vírusok okozta 
betegség. Kezelési lehetősége csak tüneti: orrcseppek, 
torokfertőtlenítők, nagy adag C vitamin (napi minimum 2-3 
gramm)  és calcium, illetve aspirin (felnőtt 3x500 mg.) vagy 
egyéb gyulladás gátlók, mint a Coldrex (figyelem, 50 kg. felett 
3x2!), Rubophen, stb. Száraz köhögést kiválóan szüntet a Libexin 
tabletta. Fentiek mindegyike vény nélkül kapható, szabad 
forgalmú szer. 

Ne feledkezzünk meg a bőséges folyadék bevitelről sem. Erre 
a célra számtalan hatékony immunerősítő, valamint a nátha 
tüneteit mérséklő gyógytea áll rendelkezésre- így két legyet is 
üthetünk egy csapásra. Ízesítésre lehetőleg mézet használjunk. 

Akár néhány napot szülői igazolással otthon is tölthet a 
gyermek. Orvoshoz fokozódó, hurutos köhögés, nehézlégzés, 
fülfájás, arc-vagy homloktáji fokozódó fájdalom, tényleges 
nyelészavar esetén kell fordulni. 

Egyéb esetben az antibiotikumok hatástalanok és 
feleslegesek. 

Őszi aktualitás még az influenza elleni védőoltások beadása, 
amelyről pontos információval nem szolgálhatok. Vélhetően 
október végén, november elején kapjuk meg az oltóanyagot.  

Maga az oltás rendelés végén, valószínűleg keddi és 
csütörtöki napokon fog történni az orvosi rendelőben. Ígérem, 
időben kiplakátolom majd a pontos dátumokat. Önöknek az oltási 
könyvüket és a TAJ kártyájukat kell magukkal hozni. Ezek ottléte 
feltétele a védőoltás megkapásának, na meg persze a láztalan, 
fertőzés mentes állapot. 

Rendelés előre láthatólag két esetben marad el november 
végéig: október 15.-én pénteken, illetve november 12.-én 
pénteken. Mindkét esetben orvosi továbbképzésre kerül sor. 
Sürgős esetben Palotáson rendel délelőtt Dr. Migály László, 
illetve Kállón Dr. Lipovszky György. 

Házhoz napközben Lipovszky Dr úr hívható a 06-32-477-
005-ös telefonon. Remélem, nem lesz rájuk senkinek szüksége. 

Mindenkinek jó egészséget kívánok! 
Dr. Balogh Botond, háziorvos. 
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